



ຄວາມຈິງກ່ຽວກັບວັກຊີນໂຄວິດ-19

ຄວາມກ້າວໜ້າ: ຜູ້ທີ່ມີອາການພູມແພ້ຮຸນແຮງບໍ່ຄວນຮັບວັກຊີນ Pfizer/BioNTech

ຄວາມຈິງ: ມີພູມແພ້ຮຸນແຮງບໍ່ໜ້າສັງເກດ ບໍ່ໝາຍຄວາມວ່າທ່ານຈະແພ້ຮຸນແຮງອີກໆຄັ້ງ. ຜູ້ທີ່ມີອາການພູມແພ້ຮຸນແຮງບໍ່ຄວນປະກອບຂອງວັກຊີນໂຄວິດ-19 ບໍ່ຄວນຮັບວັກຊີນ.

ຄວາມກ້າວໜ້າ: ວັກຊີນໂຄວິດ-19 ຈຳນວນໜຶ່ງຖືກອະນຸຍາດໃຫ້ໃຊ້ໃນກຸ່ມບຸກຄົນທີ່ມີອາການໂຄວິດ-19 ທີ່ເລັກນ້ອຍ ທີ່ບໍ່ໄດ້ຮັບການທົດສອບຄວາມປອດໄພຢ່າງພໍເປັນທາງການ.

ຄວາມຈິງ: ວັກຊີນໂຄວິດ-19 ໄດ້ຮັບການປະເມີນຜົນຢ່າງເຂັ້ມງວດໃນການທົດສອບຄວາມປອດໄພ ທີ່ໄດ້ຮັບການອະນຸຍາດຈາກ FDA ຈະສະນູນມາໃຫ້ໃຊ້ໄດ້ທັນທີຈາກກວດສອບຂໍ້ມູນນີ້ແລ້ວເທົ່ານັ້ນ.

ຄວາມກ້າວໜ້າ: ວັກຊີນໂຄວິດ-19 ອາດເປັນສາຍເຫດເຮັດໃຫ້ບໍ່ສາມາດມີລູກໄດ້

ຄວາມຈິງ: ບໍ່ມີຫຼັກຖານຢັ້ງຢືນວ່າການບໍ່ສາມາດມີລູກ ເປັນຜົນຂ້າງຄຽງຂອງວັກຊີນໂຄວິດ-19.

ຄວາມກ້າວໜ້າ: ວັກຊີນໂຄວິດ-19 ຈຳນວນໜຶ່ງຖືກອະນຸຍາດໃຫ້ໃຊ້ໃນກຸ່ມບຸກຄົນທີ່ມີອາການໂຄວິດ-19 ທີ່ເລັກນ້ອຍ ທີ່ບໍ່ໄດ້ຮັບການທົດສອບຄວາມປອດໄພຢ່າງພໍເປັນທາງການ.

ຄວາມຈິງ: ການທົດສອບໄດ້ສະແດງໃຫ້ເຫັນວ່າວັກຊີນໂຄວິດ-19 ຈຳນວນໜຶ່ງຖືກອະນຸຍາດໃຫ້ໃຊ້ໃນກຸ່ມບຸກຄົນທີ່ມີອາການໂຄວິດ-19 ທີ່ເລັກນ້ອຍ ທີ່ບໍ່ໄດ້ຮັບການທົດສອບຄວາມປອດໄພຢ່າງພໍເປັນທາງການ. ພວກເຮົາຍັງບໍ່ຮູ້ເທົ່ອວ່າ ພວກມັນປ້ອງກັນການຕິດເຊື້ອໂຄວິດ-19 ທີ່ເລັກນ້ອຍໄດ້ຫຼືບໍ່.

ຄວາມກ້າວໜ້າ: ການສັກວັກຊີນຈະມີຜົນບັງຄັບ.

ຄວາມຈິງ: ເມື່ອວັກຊີນໄດ້ຮັບອະນຸມັດເພື່ອການນຳໃຊ້ສຸກເສີນ, ຄົນເຈັບຕ້ອງຍິນຍອມຮັບວັກຊີນ. ຍັງບໍ່ມີແຜນບັງຄັບໃຫ້ສັກວັກຊີນໂຄວິດ-19.

ຄວາມກ້າວໜ້າ:

ຜົນຂ້າງຄວາມຄືບໜ້າຂອງວັກຊີນແມ່ນຮູບແບບກວ່າຜົນຂ້າງຄວາມຄືບໜ້າຂອງໂຄວິດ.

ຄວາມຈິງ: ວັກຊີນໂຄວິດ-19

ສາມາດກູ້ໃຫ້ເກີດອາການເຈັບປວດບ່ອນທີ່ສັກ, ເຈັບຫົວ ແລະ ປວດຕາມກ້າມເນື້ອ.

ຜົນຂ້າງຄວາມຄືບໜ້າຂອງວັກຊີນແຮງກວ່າວັກຊີນທີ່ໄປແຕ່ກ່ອນໄປພາຍໃນໜຶ່ງຫຼືສອງມື້. ເຖິງວ່າໂຄວິດ-19 ຈະບໍ່ຮູບແບບແຕ່ກ່ອນອາດຮູບແບບທີ່ສຸດ ຫຼື ເຖິງຂັ້ນສະຍາຊີວິດໄດ້.

ຄວາມກ້າວໜ້າ: ວັກຊີນ

ຈະບໍ່ຊ່ວຍໃຫ້ຮ່າງກາຍຂອງທ່ານສ້າງພູມຄູ່ມຸກ ມັນໄດ້ເຊັ່ນດື່ມດື່ມ ວກນັ້ນການຮັບເຊື້ອໄວ້ສ.

ຄວາມຈິງ: ຮ່າງກາຍຈະສ້າງພູມຄູ່ມຸກ ມັນໂຄວິດ ດ້ວຍວັກຊີນ ໃນທາງທີ່ແຕກຕ່າງກັນທີ່ບໍ່ຄືກັບການຕິດເຊື້ອ. ແຕ່ວ່າ ວັກຊີນຈະຊ່ວຍສ້າງພູມຄູ່ມຸກ ມັນປັດສະຈາກ ການທີ່ຕ້ອງໄດ້ຮັບພະຍາດທີ່ສາມາດເປັນອາການຮູບແບບ ຫຼື ເຖິງແກ່ຊີວິດໄດ້.

ຄວາມກ້າວໜ້າ: ວັກຊີນ mRNA ເປັນວັກຊີນອັນຕະລາຍກວ່າວັກຊີນອື່ນ.

ຄວາມຈິງ: ວັກຊີນ Messenger RNA (mRNA) ປາກົດວ່າ ກໍ່ໃຫ້ເກີດຜົນຂ້າງຄວາມຄືບໜ້າໄລຍະສັ້ນ ຫຼາຍກວ່າວັກຊີນອື່ນ. ແຕ່ວ່າຜົນຂ້າງຄວາມຄືບໜ້າຂອງມັນບໍ່ປາກົດວ່າຈະຢູ່ດົນ.

ຄວາມກ້າວໜ້າ: ວັກຊີນ mRNA ສາມາດປ່ຽນ DNA ຂອງທ່ານໄດ້

ຄວາມຈິງ: ວັກຊີນ Messenger RNA ທຳການດ້ວຍການສອນຈຸລັງໃນຮ່າງກາຍ ໃຫ້ຮູ້ວ່າທີ່ສ້າງໂປຣຕີນ ທີ່ກະຕຸ້ນການຕອບສະໜອງຂອງພູມຄູ່ມຸກ ມັນ, ອີງຕາມ CDC. Messenger RNA ຖືກສັກເຂົ້າໄປໃນຮ່າງກາຍຂອງທ່ານ ຈະບໍ່ໂຕ້ຕອບ ຫຼື ສົ່ງຜົນກະທົບເຖິງຈຸລັງ DNA ຂອງທ່ານ.

ຄວາມກ້າວໜ້າ: ຖ້າຂ້າພະເຈົ້າມີໂຄວິດ-19 ແລະເຊື້ອແລ້ວ,
ຂ້າພະເຈົ້າຈະບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງຮັບວັກຊີນ

ຄວາມຈິງ: ເນື່ອງຈາກຄວາມສ່ຽງດ້ານສຸຂະພາບຮຸນແຮງ
ທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບພະຍາດ ແລະ ຄວາມຈິງທີ່ວ່າ
ການຕິດເຊື້ອຊ້ຳຊ້ອນ ມີຄວາມເປັນໄປໄດ້, ປະຊາຊົນ
ອາດໄດ້ຮັບການແນະນຳໃຫ້ຮັບວັກຊີນໂຄວິດ-19
ເຖິງວ່າເຂົາເຈົ້າຈະເປັນໄຂ້ກັບພະຍາດມາກ່ອນແລ້ວກໍຕາມ.

ຄວາມກ້າວໜ້າ: ເມື່ອຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮັບວັກຊີນໂຄວິດ-19 ແລ້ວ,
ຂ້າພະເຈົ້າສາມາດຢຸດເຊົາມາດຕະການດ້ານຄວາມປອດໄພອື່ນໆ
ເຊັ່ນ: ການໃສ່ຜ້າປິດປາກ ແລະ ການຢູ່ຮ່າງຈາກຄົນອື່ນ

ຄວາມຈິງ: ເຖິງວ່າວັກຊີນອາດບໍ່ຮັບຮອງການຈຳເປັນກໍຕາມ,
ຍັງບໍ່ທັນຮູ້ວ່າທ່ານຍັງສາມາດມີ ແລະ
ແຜ່ເຊື້ອໄວລ່ສິ່ງໃຫ້ແກ່ຜູ້ອື່ນຫຼັງຈາກການສັກວັກຊີນໄດ້
ຫຼືບໍ່. ຈົນກວ່າເຮົາຈະຮູ້ຮັບຮູ້ເພີ່ມເຕີມ,
ຂ້າພະເຈົ້າແນະນຳໃຫ້ສືບຕໍ່ໃຊ້ມາດຕະການຄວາມປອດໄພເຊັ່ນ:
ການໃສ່ໜ້າກາກ ແລະ ການເວັ້ນໄລຍະຫ່າງ.

ການເຂົ້າເຖິງຂໍ້ມູນ: ສຳລັບບຸກຄົນພິການ ຫຼື
ຜູ້ທີ່ເວົ້າພາສາອື່ນທີ່ບໍ່ແມ່ນພາສາອັງກິດ, OHA
ສາມາດໃຫ້ຂໍ້ມູນໃນຫຼາຍຮູບແບບເຊັ່ນ: ການແປພາສາ,
ການພິມຂະໜາດໃຫຍ່ ຫຼື ອັກສອນແບຣລ໌. ຕິດຕໍ່
ສູນຂໍ້ມູນສຸຂະພາບ Health Information Center ໄດ້ທີ່ 1-971-673-2411, 711
TTY ຫຼື COVID19.LanguageAccess@dhsosha.state.or.us.